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Skolebestyrelsesmøde onsdag den 9/4-2025 kl. 17.00 – 20.00 
 
Deltagere: 
Forældrerepræsentanter - Anja Wuust Henriksen, Stefan Conche Eger Nielsen, Steen Schou 
Christensen, Heidi Marcussen, Søren Moos Christensen, Camilla Jeppe 
Medarbejderrepræsentanter - Rikke Larsen og Sanne My Fersgaard 
Elevrepræsentanter - Alma Rosfort og Malou Storr 
Skoleledelsen - René Bojsen og Betina Seierø  
Afbud: Steen, Betina, Søren, Malou 
 
Mødeleder: Skolebestyrelsesformand, Anja Wuust Henriksen 
Ordstyrer: Skolebestyrelsesnæstformand, Stefan Conche Eger Nielsen 
Referent: Sanne My 
 

Tid Dagsorden Referat Aktion 
 1. Velkommen  

 
  

 2. Referent og mødeleder 
 

  

 3. Elevrådet v/Rikke og 
elevrødderne. 
Tilbagemelding fra 
legepladsudvalget 
v/elevrådet og Stefan 
 

Fælles elevrådet har været til møde, hvor to ”føl” 
fra elevrådet også skulle med.  
Fælles elevrådet består af repræsentanter fra alle 
kommunens skoler som mødes et par gange om 
året.  
 
Planlægning af trivselsdagen – Elevrådet er i gang 
med at finde på nye aktiviteter.  
 
Kvalitetssamtalen – Elevrådet var repræsenteret 
til denne samtale.  
  

 

 Legepladsudvalget Det var et godt og konstruktivt møde med 
PlanLeg, hvor udvalget bl.a. var ude og kigge på 
vores udemiljøer.  
 
Råd fra konsulent:  

- Parkour-banen – Et godt råd ville være at 
omlægge den, da den har vist sig ikke at 
være så anvendelig  

- Skydemuren – Mal muren, indsæt punkter 
med point 

 
Vi har modtaget tilbud på forskellige miljøer med 
bl.a. hængekøjer, trampoliner, klatretårn og 
mere.  
 

 

Kontakt 

Sagsansvarlig: 
René Bojsen 
Tlf. 23 47 19 65 
rebo@kalundborg.dk  

Gørlev Skole 
Kalundborgvej 8 
4281 Gørlev 
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Vi skal have indhentet tilbud fra anden siden, så 
vi har flere tilbud at arbejde ud fra.  
 
Der er også fuld gang i indsamlingen via Rotary. 
Udsigterne ser ud til, at målet er indsamlet inden 
sommerferien.  
 

 4. Status på budget v/René 
 
 

Budgettet ser fint ud.  
Der er afsat 300.000kr som buffer, som er afsat 
til legeplads.  
 
Der er forskellige faktorer, som i øjeblikket spiller 
ind på vores budget – Opsigelser, elevantal osv.  
 

 

 5. Gennemgang af klasser 
v/René 
 

Der testes i øjeblikket i samarbejde med 
vejlederne i forskellige klasser.  

 

 6. Medarbejdertrivsel 
v/Sanne 

 

TRIO iværksætter en trivselsmåling efter påske   

 7. Orientering om 
personalesituationen v/René 
 

Vi har nogle vakante stillinger, som læses internt i 
øjeblikket. Disse stillinger og en ny afdelingsleder 
vil blive slået op.  

 

 8. Godkendelse af timetal 
v/Betina 
 

Punktet tages næste gang  
 
Hurtig præsentation af kvalitetsløftet  

- Timebanken – UUV kan oplægges til 
kortere skoledage, to-voksentimer….  

- Juniormesterlære 
- Flere valgfag til udskolingen 
- Og meget mere……  

 

 9. Tilbagemelding på 
kvalitetssamtale og 
dialogmøde v/Anja 
 

Anja (formand), Rikke 
(medarbejderrepræsentant), Alma (elevråd) og 
René (Ledelsen) deltog 
 
Vi var sammen med Kr. Helsinge til samtalen. 
Det var en meget uformel samtale  
Vi kom ind på:  

- Planerne for legeplads 
- Indsatser 
- Der blev spurgt ind til toiletforholdene – 

Her er vores faktisk ganske fine.  
 
Dialogmøde 

- Pædagogisk bæredygtige skole – 
Samarbejde med børnehaverne  

- Projektbaseret læring 
- Problematik omkring søgningen til de frie-

og privatskoler 
- Den kommunale skolestruktur – Er den 

bæredygtig?  
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 10. Opfølgning på foredrag 
med Christian Fuhlendorff – 
dato 
 

- Det vil vi gerne have i det kommende 
skoleår 

 

 11. Opfølgning på Youtuber 
Johannes Matzen v/Sten  
 
 

- Punktet udgår pga. afbud  

 12. Kort orientering:  
- Formand   
- Skoleledelsen   
- Forældrene   
- Lærerne 
 

Formand:  
-  

Skoleledelsen:  
- Gyngerne bliver sat op efter påske – De er 

forsinket 
- Der kommer sand efter påske 
- Løkkenfonden kommer og varetager 

undervisningen i tre dage for vores 
afgangselever  

Forældrene:  
- Anbefaling: Julius Mygind kunne være godt 

at få ud 
- En anden skole har været ude og lege 

købmand i en lokal forretning – Kan vi det?  
Lærerne:  

- Pædagogisk døgn – Vi har arbejdet med 
vores kommende værdigrundlag 

- Projektuge: Vores 2. uge er skudt i gang – 
Det går fint.  

 

 

 13. Eventuelt 
 
 

FaceBook 
- Stor ros til vores SoMe-ansvarlige  
- Det fortæller den gode historie 
- Det giver indblik i hverdagen for 

forældrene 

 

 


